



أرابتك القابضة (ش.م.ع.)
Arabtec Holding PJSC

8 November 2016

٨ نوفمبر ٢٠١٦

Mr. Hasan Abdulrahman Al Sirkal
Executive Vice President – Chief Operations Officer –
Head of Operation division
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

Submitted through Efsah System

مقدم من خلال نظام الإفصاح الإلكتروني

Subject: Notification of Arabtec Holding PJSC

الموضوع: تغطية من شركة أرابتك القابضة ش.م.ع.

We would like to inform you that the Arabtec Holding PJSC Board of Directors' meeting No.10 of 2016 which was scheduled to be held on 9 November 2016, was cancelled as it was not possible to hold it on the mentioned date.

نود أن نحيطكم علماً بأن الاجتماع رقم (١٠) لعام ٢٠١٦ لمجلس إدارة شركة أرابتك القابضة ش.م.ع الذي كان منوي عقده بتاريخ ٩ نوفمبر ٢٠١٦ قد ألغي لعدم إمكانية انعقاده.

Meeting No.10 of 2016 of the Board of Directors will instead be held on 13 November 2016 to discuss the following items:

سوف يتم انعقاد اجتماع مجلس الإدارة رقم (١٠) لعام ٢٠١٦ بتاريخ ١٣ نوفمبر ٢٠١٦ وذلك لمناقشة بنود جدول الأعمال التالية:

- 1- Review and approve the minutes of the previous Board meeting.
- 2- Review and approve the minutes of meeting and recommendations of Board Committees.
- 3- Review and approve the interim condensed consolidated financial statements for the period ended 30 September 2016 (Quarter 3)
- 4- Any other business.

- ١- مراجعة محضر الاجتماع السابق للمجلس والموافقة عليه.
- ٢- مراجعة محاضر اجتماعات وتوصيات لجان المجلس والموافقة عليها.
- ٣- مراجعة البيانات المالية الموحدة الموجزة المرحلية للفترة المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٦ (الربع الثالث) والموافقة عليها.
- ٤- أية مسائل أخرى.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Eng. Saeed Mohamed Al Mehairbi
Acting Chief Executive Officer



المهندس سعيد محمد المحبري
الرئيس التنفيذي بالإناهة